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Folketingets Sundheds- og Forebyggelsesudvalg har den 24. september 2012
stillet følgende spørgsmål nr. 918 (Alm. del) til ministeren for sundhed og fore-
byggelse, som hermed besvares foreløbigt. Spørgsmålet er stillet efter ønske 
fra Sophie Løhde (V).

Spørgsmål nr. 918:
’’Mener ministeren at det er acceptabelt, at kræftbehandlinger i visse regioner 
flyttes fra højt specialiserede kræftbehandlingsenheder til sygehuse med væ-
sentlig mindre erfaring?”

Svar:
Til brug for min besvarelse af spørgsmålet har ministeriet anmodet om bidrag 
fra Sundhedsstyrelsen. Jeg vil besvare spørgsmålet endeligt, når bidraget fo-
religger.

Med venlig hilsen

Astrid Krag      /      Jeppe Troels Berger
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